
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 34/2023 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 413/2023                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση της υπ’ αριθ. 73/2023 απόφασης του 

Δ/κού Συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης με 

την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση 

Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», περί 

τροποποίησης του ετησίου  προγράμματος 

δράσης, του προϋπολογισμού και του 

ολοκληρωμένου προγράμματος δράσης της 

επιχείρησης, έτους 2023 

 

Σήμερα 18 Οκτωβρίου του έτους 2023 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:30 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 

13-10-2023 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 

Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 28 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η.Τσιφλίδης, 2) Β.Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) 

Κ.Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 

Κ.Γρηγοριάδης, 9) Λ.Ακριβόπουλος, 10) Α.Λαζαρίδης, 11) 

Α.Δέλλας, 12) Λ.Ασλανίδης, 13) Μ.Τζαφερόπουλος, 14) Σ.Τζήμα, 

15) Ε.Κελεσίδης, 16) Κ.Βασιλειάδης, 17) Κ.Παλουκίδης, 18) 

Δ.Πυρινός, 19) Χ.Τσιούντας, 20) Π.Παυλίδης, 21) Γ.Μιχαηλίδης, 

22) Α.Μαρκούλης, 23) Κ.Τροχόπουλος, 24) Κ.Θεοδωρίδης, 25) 

Π.Μουχτάρη, 26) Δ.Τσανακτσίδης, 27) Δ.Ράλλη, 28) 

Γ.Μελιόπουλος 

Β.Λυκοστράτης, Α.Σιδηρόπουλος, 

Γ.Μπατσαρά, Ν.Λαζόπουλος, 

Μ.Σουμελίδης, Ν.Αγγέλου, 

Β.Στεφανόπουλος, Χ.Κελεσίδης, 

Γ.Γουλτίδης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Δεμερτζίδης, Χ.Τσολακίδης, 

Ι.Τσαναξίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Η.Καραμήτσος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 

Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 

Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, 

Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Η.Μπατσαράς,  

 
Σημείωση:1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, 

Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη, Δ.Τσανακτσίδης, Γ.Μιχαηλίδης 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 409/2023 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Δ.Τσανακτσίδης, Γ.Μιχαηλίδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 411/2023 απόφασης αποχώρησε ο κ. Παυλίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 22-9-2023 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 

που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 61/2023 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η υπ’ αριθ. 3/2023 

απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής 

Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», περί του ετησίου προγράμματος δράσης, του 

προϋπολογισμού χρήσης και του ολοκληρωμένου προγράμματος δράσης, έτους 2023. 

Η ανωτέρω επιχείρηση μας αποστέλλει την αριθ. 73/2023 απόφασή της «Τροποποίηση του 

ετήσιου προγράμματος δράσης, προϋπολογισμού χρήσης και του ολοκληρωμένου προγράμματος 

δράσης 2023 της επιχείρησης», με την οποία γίνεται προσθήκη δαπάνης συνολικού ύψους 

25.000,00€ για την πραγματοποίηση δράσεων με τα εξής θέματα: α) «Έκθεση ζωγραφικής στα 

κλειστά καταστήματα του ιστορικού κέντρου της οδού Κεντρικής» σε συνδιοργάνωση με τον Δήμο 

Βέροιας-Αντιδημαρχία Τουρισμού, το Επιμελητήριο Ημαθίας και τον Εμπορικό Σύλλογο Βέροιας, 

β) «Έκθεση Κιβωτός:Μια κατασκευή φροντίδας» σε συνδιοργάνωση με τον Μητροπολιτικό 

Οργανισμό Μουσείων Εικαστικών Τεχνών Θεσσαλονίκης-MOMus και γ) «Έκθεση φωτογραφίας 

«Στιγμές στην Βέροιας του χθες…», που θα χρηματοδοτηθεί από την αύξηση της χρηματοδότησης 

του Δήμου Βέροιας από 820.000,00€ σε 845.000,00€ για το έτος 2023.  

Με τις διατάξεις των παρακάτω άρθρων του ν. 3463/06 προβλέπεται ότι: 

«Άρθρο 256 ΄Εγκριση αποφάσεων «1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της 

επιχείρησης εγκρίνονται από το δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 

β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 

γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 

δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 

ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 

στ) Τη σύναψη δανείων και 

ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των αποφάσεων της παρ. 1, πλην της έγκρισης του 

προϋπολογισμού, απαιτείται η πλειοψηφία του συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 

Για την έγκριση του προϋπολογισμού, η συζήτηση και ψήφιση διεξάγονται επί του προϋπολογισμού 

που έχει ψηφίσει το διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης και επί των εναλλακτικών προτάσεων 

των δημοτικών παρατάξεων ή δημοτικών συμβούλων που υποβλήθηκαν και οι οποίες συνοδεύονται 

από αιτιολογική έκθεση αυτών και εισήγηση της οικονομικής υπηρεσίας του δήμου. Κατά τη 

σύνταξη των προτάσεων από τις ενδιαφερόμενες παρατάξεις ή δημοτικούς συμβούλους και της 

εισήγησης της οικονομικής υπηρεσίας του δήμου, η κοινωφελής επιχείρηση παρέχει κάθε σχετικό 

στοιχείο που της ζητείται. Έγκυρες θεωρούνται οι ψήφοι υπέρ συγκεκριμένης πρότασης, είτε υπέρ 

του προϋπολογισμού που κατατέθηκε από το διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης, είτε υπέρ 

κάποιας εναλλακτικής πρότασης. Οι λευκές ψήφοι δεν λαμβάνονται υπόψη για τον υπολογισμό της 

πλειοψηφίας. Η πρόταση που συγκεντρώνει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του 

δημοτικού συμβουλίου συνιστά τον εγκεκριμένο προϋπολογισμό της κοινωφελούς επιχείρησης. Αν 

καμία πρόταση δεν συγκεντρώσει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του δημοτικού 

συμβουλίου, η ψηφοφορία επαναλαμβάνεται μεταξύ των δύο (2) πρώτων σε ψήφους προτάσεων 

και θεωρείται εγκεκριμένη η πρόταση που λαμβάνει τις περισσότερες ψήφους επί των παρόντων. 

Όπως τροποποιήθηκε με την Παρ.2 Άρθρο 8 ΝΟΜΟΣ 5043/2023 με ισχύ την 13/4/2023 

3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση 

του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

Το παρόν θέμα κρίνεται ως έκτακτο κι εξαιρετικά επείγουσας ανάγκης, διότι οι εκθέσεις θα 

πραγματοποιηθούν κατά τους μήνες Οκτώβριο και Νοέμβριο του τρέχοντος έτους. 
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Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 

73/2023 απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παυλίδης: Συνολικά είναι 25.000€; Ο επιμερισμός ποιος είναι; 

Ρίζος: Συνολικά είναι και για τις τρεις δράσεις. 

Παυλίδης: Επιμερισμό έχουμε; 

Ρίζος:  Έχουμε. Στο περίπου θα υπολογίσουμε για το πρώτο 8.000€ με 9.000€, στο δεύτερο 

5.000€ με 6.000€ αν θυμάμαι καλά και τα υπόλοιπα ήταν για το τρίτο, τα «Ελευθέρια», τα οποία 

έγιναν προχθές. 

Παυλίδης: Θα ζωγραφίσουν και θα τοποθετηθούν μέσα στα κλειστά καταστήματα. Πώς θα 

γίνει αυτό αν θέλει κάποιος να ενοικιάσει το κατάστημα; 

Ρίζος: Έχει γίνει συνεννόηση και το κλειστό κατάστημα θα μας το ανοίξουν οι ιδιοκτήτες. 

Αν σε περίπτωση ενοικιαστεί θα μεταφερθεί η έκθεση αυτή σε άλλο κατάστημα κλειστό. Θα 

συμμετέχουν πολλά καταστήματα δεν θα είναι ένα ή δύο. 

Παυλίδης: Τα θέματα θα είναι από την τοπική αγορά εκείνου του σημείου, πως ήταν η αγορά 

πριν και πως είναι τώρα για να θυμάται ο κόσμος και άρα θα είναι για το τοπικό κατάστημα στην 

τοπική αγορά. 

Ρίζος: Το τοπικό ή της περιοχής. 

Παυλίδης: Και μετά αυτό πως θα συνεχίζει να υπάρχει και θα μεταφερθεί αλλού; 

Ρίζος: Αν παραμείνουν κλειστά τα συγκεκριμένα καταστήματα θα συνεχίσει η έκθεση των 

θεμάτων. Αν κάποιο κατάστημα ενοικιαστεί η πουληθεί θα μεταφερθούν τα συγκεκριμένα 

εκθέματα σε ένα άλλο κατάστημα. 

Δεν θα είναι όλο το κατάστημα με εκθέματα μόνο η βιτρίνα θα έχει. Θα υπάρχει ένας ειδικός 

φωτισμός στο βάθος και στη βιτρίνα θα είναι τα εκθέματα ώστε οι διερχόμενοι επί της οδού 

Κεντρικής να βλέπουν τα εκθέματα στις βιτρίνες των κλειστών καταστημάτων. Θα υπάρχει σε όλο 

το δρόμο από την αρχή έως το τέλος. 

Παυλίδης: Οι διαστάσεις πως θα είναι; 

Ρίζος: Θα είναι οι φυσιολογικές διαστάσεις πινάκων. Είχε γίνει μια έκθεση του Βαρλάμη αν 

θυμάμαι καλά με τον Μίκη Θεοδωράκη σε αρκετά καταστήματα κάτι παρόμοιο θα είναι και αυτό. 

Μελιόπουλος: Η έκθεση φωτογραφίας έγινε και όπως μάθαμε ήταν μια αξιοπρεπής έκθεση. 

Η χρηματοδότηση του Δήμου Βέροιας ήταν 800.000€ και ζητάτε να πάει 825.000€ δηλαδή 25.000€ 

επιπλέον που κοστίζουν αυτές οι δράσεις που αναφέρετε. Δηλαδή από την χρηματοδότηση δεν 

περισσεύει κάτι και αφού τελειώνει η ΚΕΠΑ δεν θα μπορεί να κάνει κάτι σωστά; Θα το ψηφίσουμε, 

μην αγχώνεστε, έτσι και αλλιώς δεν έχετε ανάγκη την ψήφο, έχετε πλειοψηφία, απλά να είναι λίγο 

κατανοητό. 

Ρίζος: Είναι πολύ λογική η ερώτησή σας. Όντως υπάρχει πρόβλημα στο οικονομικό της 

ΚΕΠΑ αυτήν τη στιγμή διότι διαθέσαμε μεγάλα ποσά να βελτιώσουμε υποδομές. Είχαμε 

προβλήματα από υγρασίες σε μεγάλες εκτάσεις επάνω στις σκεπές, στους ανελκυστήρες, στο 

υπόγειο parking και δόθηκαν πολλά χρήματα εκεί τα οποία είχαμε για εκδηλώσεις. Υπάρχουν 

κάποια χρήματα για τα Χριστούγεννα και θα προσπαθήσουμε να κινηθούμε ανάλογα με τα χρήματα 

που έχουμε και επειδή αυτές οι δράσεις θεωρήσαμε ότι είναι σημαντικές θα ήταν αμαρτία να τις 

ακυρώναμε και να μην τις προχωρούσαμε και ο μόνος τρόπος για να γίνει ήταν να ζητήσουμε ξανά 

τη συνδρομή του Δήμου. 

Παυλίδης: Καλός ο πολιτισμός, οι δράσεις, οι εκδηλώσεις αλλά όχι σε βάρος άλλων 

προτεραιοτήτων. Πολιτικά πιστεύω αυτή του Ζυγουλιάνου και δεν το λέω για τον Στέργιο 

Ζυγουλιάνο, αλλά για την πόλη της Βέροιας, γιατί συνδέει το παρελθόν με το παρόν. Μπορεί να δει 

πως ήταν η περιοχή του πριν από χρόνια και πως είναι σήμερα. Θα έρχεται, ψάχνει, αντιλαμβάνεται 

την γειτονιά την παλιά και πως είναι σήμερα. 
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Αν κάποιος πάει στην Ουγγαρία, στη Βουδαπέστη, στο λόφο της Βουδαπέστης θα δει από 

την μια πλευρά του δρόμου τις φωτογραφίες της παλιάς εποχής και από την άλλη πλευρά την ίδια 

περιοχή. 

Αναρωτιόμαστε γιατί μετά την Βεργίνα δεν κάθονται στην Βέροια, το λέω ξανά, πρέπει να 

σχεδιάσετε κάτι μεγάλο από το να «πετάμε» λεφτά σε μικρά πράγματα. Επειδή εσείς μπορεί θέλετε 

να κάνετε μια πολιτιστική πόλη αλλά θεωρώ όπως είναι με τους ολυμπιακούς αγώνες που μετά 

χρωστάμε έτσι θα γίνει και στη Βέροια και διαφωνώ εντελώς αν είναι να προετοιμάζουμε και να 

«πετάμε» τέτοια λεφτά με «φιλικές υποχρεώσεις» με μικρά. Να κάνουμε κάτι μεγάλο και να μείνει 

στην πόλη, θα συνδεθεί με τουρισμό και με κάτι άλλο και θα είναι χρήσιμο στην πόλη μας. Αυτή 

είναι η άποψή μου, όχι 25.000€, να ψηφίσουμε 45.000€, αλλά θα είναι χώρος που θα μείνει μόνιμα 

σαν έκθεση μέσα στην πόλη. Θέλετε να το βάλετε στον Τριπόταμο ή σε άλλο δρόμο; Μην είναι 

συνέχεια 25.000€. 

Πόσος κόσμος θα πάει να δει αυτήν την έκθεση; Είναι εποχές που ο κόσμος πηγαίνει να δει 

μουσεία και να χαλάμε λεφτά; Εγώ θα ψηφίσω μόνο το τρίτο, καλό και το πρώτο, χρήσιμο, θα το 

πληρώσει προφανώς και ο εμπορικός σύλλογος προφανώς και το επιμελητήριο. 

Ρίζος: Συμμετέχουν. 

Παυλίδης: Ωραία και αυτοί θα βάλουν κάποια λεφτά γιατί δεν είναι μόνο ο Δήμος να βάζει 

λεφτά. Το τρενάκι τα Χριστούγεννα, καλό φαντασμαγορικό έργο, διασκεδάζει ο κόσμος, τα παιδιά  

αλλά 6.000€ ο ένας, 3.000€ ο άλλος και 9.000€ ο άλλος τι μπορώ να σας πω τώρα ότι με τόσα λεφτά 

τα αστικά και τα ταξί μπορούν να κουβαλούν κόσμο από τις συνοικίες προς την Βέροια τσάμπα; 

Καλά τα φαντασμαγορικά και τα υπόλοιπα αλλά υπάρχουν κι άλλες λύσεις κι άλλες προτάσεις. 

Έχετε πέντε χρόνια μην χαϊδεύετε αφτιά από τα πρώτα χρόνια τουλάχιστον, προσωπική μου άποψη. 

Ρίζος: Την άποψη σας την σέβομαι κ. Παυλίδη αλλά μπορεί να αναθεωρήσετε ένα μέρος 

από αυτά που λέτε αν επισκεφθείτε την έκθεση που έχουμε τις φωτογραφίας, να την δείτε από κοντά 

και δεν ανατριχιάσετε από τις εικόνες που θα δείτε και έτσι όπως τις έχουμε εκθέσει. Τις απόψεις 

σας για το που πρέπει να διαθέσουμε και πόσα χρήματα στην ΚΕΠΑ τις έχω κατανοήσει από 

κάποιες παλιές επιθέσεις, όσον αφορά κάποιες συνδιοργανώσεις που είχατε ζητήσει. Ας μην 

επεκταθώ, έχω βγάλει πολλά συμπεράσματα και την επιλογή δεν την κάνω μόνος μου, την κάνει 

μια ομάδα έμπειρων ανθρώπων, εγώ απλώς είμαι πρόεδρος σε ένα διοικητικό συμβούλιο, λέω την 

άποψή μου αλλά ένα διοικητικό συμβούλιο αποφασίζει. 

Παυλίδης: Εγώ πολιτικά τοποθετούμαι και κατά την άποψη μου δεν πρέπει να το κάνουμε. 

Ασλάνίδης: Η αλήθεια είναι ότι της Βέροιας δεν της λείπουν τα μνημεία κ. Παυλίδη, 

υπάρχουν πάρα πολλά μνημεία, υπάρχει κόσμος εδώ πέρα, πηγαίνουν στη Βεργίνα, γυρνάνε από 

εδώ πέρα και λέμε ότι δεν κάθονται. Πραγματικά όμως κάθονται, προχθές ήταν σε γειτονικό μαγαζί 

από το Δημαρχείο από το Μεξικό είκοσι άτομα και τρώγανε, αύριο θα έρθουν σαράντα άτομα από 

Κολοράντο και θα φάνε πάλι μέσα στη Βέροια. Κοιτάμε μέσω κάποιον προγραμμάτων το menu 

gastronomy για το οποίο ξεκινήσαμε την μελέτη και τελείωσε. 

Παυλίδης: Είπα κάτι πάνω σε αυτό το θέμα; 

Ασλανίδης: Σοβαρή ένσταση έχω ότι η Βέροια δεν είναι πολιτιστική πρωτεύουσα. Η Βέροια 

είναι ικανή πολιτιστική πρωτεύουσα.  

Πρόεδρος: Έγινε μια απλή αναφορά κ. Ασλανίδη δεν χρειάζεται. 

Ασλανίδης: Καλώς. Από εκεί και πέρα οι συνδιοργανώσεις των 20.000€ και των 10.000€ 

πως βοηθούν στον τουρισμό; Θα μιλήσω για την ΚΑΠΑ εγώ γιατί εκεί είμαι τέσσερα χρόνια ένα 

πρόγραμμα το οποίο αναπτύξαμε τα τελευταία δύο χρόνια με πολύ κόπο με τον κ. Δέλλα. Πόσο 

τουρισμό έχουμε φέρει εδώ πέρα κ. Δέλλα; 

Παυλίδης: Έβαλα εγώ τέτοιο θέμα εδώ; 

Πρόεδρος: Πραγματικά κ. Ασλανίδη το ανοίγετε πολύ και δεν χρειάζεται. 

Παυλίδης: Δεν έβαλα τέτοιο θέμα εγώ. Μπορώ να ψηφίσω το πρώτο και το τρίτο; 

Πρόεδρος: Βεβαίως και μπορείτε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
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Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Π.Παυλίδης για την δεύτερη παράγραφο της 

απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της ΚΕΠΑ. 

Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι τέσσερις (24) δημοτικοί σύμβουλοι οι: 

Η.Τσιφλίδης, Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ.Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, 

Σ.Διαμάντης, Κ.Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Λαζαρίδης, Α.Δέλλας, Λ.Ασλανίδης, 

Μ.Τζαφερόπουλος, Σ.Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, 

Χ.Τσιούντας, Π.Παυλίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη, Γ.Μελιόπουλος 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 22-9-2023 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 

2.- Την υπ’ αριθ. 73/2023 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης με 

την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας» 

3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και του άρθρου 256 του 

ν.3463/2006, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 8 του ν.5043/2023. 

  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

 

Εγκρίνει την αριθ. 73/2023 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», 

περί τροποποίησης του ετησίου προγράμματος δράσης, του προϋπολογισμού και του 

Ολοκληρωμένου Προγράμματος Δράσης (Ο.Π.Δ.) της επιχείρησης, έτους 2023. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  413/2023 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  

Β. Παπαδόπουλος  Η. Καραμήτσος  

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Μ. Τζαφερόπουλος     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Π. Παυλίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Κ. Θεοδωρίδης     

Π. Μουχτάρη     

Δ. Τσανακτσίδης     

Δ. Ράλλη     

Γ. Μελιόπουλος     

      

   

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 24-10-2023 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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